
COMUNICAT DE LA RENÚNCIA VOLUNTÀRIA A L’ACTA DE REGIDOR. 

 

Benvolguts/des, 

 

El govern de coalició de Calella està patint una greu crisi política provocada per l’oficialització 
de la candidatura de l’actual alcalde per Junts per Catalunya a les properes eleccions 
municipals.  

Recordo que el seu accés a l’alcaldia es va produir en el marc de l’acord signat al començament 
del mandat entre Junts per Calella (PDeCAT) i el PSC. Des d’una òptica estrictament personal, i 
a banda dels punts concrets que explicitava el pacte, l’objectiu últim d’aquest acord era 
facilitar l’accés a l’alcaldia del cap de llista del grup més votat. El fet que l’actual alcalde s’hagi 
donat de baixa del PDeCAT i sigui el proper cap de llista de Junts per Catalunya, al meu 
entendre, invalida el pacte signat entre els dos grups polítics. En aquests moments tenim un 
govern trencat format per dos grups polítics i un alcalde que només es representa a ell mateix, 
situació que no respon a les dinàmiques originals ni a l’esperit del pacte.  

Aquesta no és una crisi menor, ja que afecta els mateixos pilars del joc democràtic; és a dir, als 
valors que constitueixen el moll de l’ós de la política, el que dona sentit a l’acció dels partits: el 
compromís amb la ciutadania, l’interès general i la noblesa i la coherència a l’hora de treballar 
per la ciutat.  Entenc per això necessària la meva renúncia i la plantejo com una qüestió de 
principis i d’ètica política.  

És per aquestes raons, després d’aquesta reflexió estrictament política i personal, que 
renuncio entristit a la meva acta de regidor. 

En el moment del comiat és de justícia ser agraït amb un seguit de gent que m’ha acompanyat 
en aquest camí durant els darrers 7 anys.  

Voldria començar pel meu partit, el PSC, que em va oferir la possibilitat d’encapçalar per dues 
vegades la seva llista electoral al meu poble. Agrair a la meva agrupació el fer-me confiança 
durant aquest dos mandats i al seu primer secretari, en Pere Tarrés, per haver estat al meu 
costat en els encerts i en els desencerts. També als membres de l’executiva que de manera 
desinteressada han estat sempre disposats a ajudar als dos regidors del grup municipal amb 
les seves aportacions i les seves crítiques a l’acció del govern per tal que tot funcionés de la 
millor manera.  

No puc deixar d’estar agraït a la Montserrat Candini, perquè ens va obrir les portes del govern 
per poder treballar per Calella de forma efectiva. Gràcies, també, pel seu lideratge i per la seva 
expertesa política, que ens ha guiat durant aquests anys i que va aconseguir armar un grup de 
govern cohesionat i amb el clar objectiu de treballar per millorar la ciutat. Als membres dels 
dos equips amb els que he tingut el plaer de compartir govern durant aquest temps els hi he 
d’agrair la comprensió i l’ambient cordial i de cooperació en el que es va desenvolupar la tasca 
de govern. Gràcies, especialment, per la confiança demostrada en aquest mandat, on he pogut 
desenvolupar regidories de més responsabilitat i la tasca de portaveu del govern. 

No em puc oblidar dels treballadors i treballadores de l’Ajuntament de Calella, especialment 
aquells que han treballat a les meves àrees de responsabilitat per la seva dedicació i per la 
seva col·laboració contínua. La majoria m’han demostrat abastament la seva capacitat tècnica. 



Em permetéreu, però, que agraeixi específicament a l’interventor i a la secretària general els 
seus consells i les seves aportacions. He après molt de tots plegats. 

Gràcies als partits de l’oposició, que amb la seva crítica i les seves propostes i reivindicacions 
m’han forçat a millorar dia a dia les meves reflexions per d’intentar argumentar amb claredat i 
fermesa les diferents tasques, propostes i accions que ha desenvolupat aquests anys el govern 
municipal. L’oposició ha estat dura, però també hi ha hagut un espai per l’acord, que a mi 
m’hagués agradat més gran.  

No em vull oblidar, encara que sigui de manera molt tangencial, de Ràdio Calella. Sempre m’he 
sentit molt ben tractat i en les entrevistes m’he sentit com a casa. 

Finalment, vull agrair a la meva família les hores que m’han regalat per poder fer la meva tasca 
de regidor. Des d’avui intentaré recompensar-los estant per ells com ells han estat per mi. 

 

Cordialment, 

 

 

 

 

Josep Torres 
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